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Ahoj všichni, máme tu 
školní rok 2020/2021 a 
s ním i jeho první číslo 

časopisu☺
Pojďme se do něj 

začíst a připomenout si, 
co jsme od  září 

prožili…



ÚVODNÍČEK

Pro ty, kteří si na mě nepamatují, 
já jsem Osečák a mým úkolem je dohlížet
na vydávání tohoto časopisu. Což je velmi
nelehká práce, protože jsem stále nenašel

vhodný kolektiv spolupracovníků, kteří by mi s 
vydáváním pomohli Snad se to brzy změní☺

Přijde mi to jako včera, kdy jsem psal úvodníček k 
předchozímu číslu časopisu a přál vám hezké letní 

prázdniny. Všechno to rychle utíká… Moc věcí se od té 
doby bohužel nezměnilo, protože se stále nacházíme v 

nelehké době a musíme dodržovat mnoho opatření. 
Jedno z nich se nás od října velice dotklo. Nejdříve 
jsme si opět museli nasadit náhubky a pár dnů na to 

jsme se začali vzdělávat distanční formou. Pro některé 
splněný sen, pro druhé to znamená izolaci 

od kamarádů a nudu… 
Než došlo k uzavření školy, stihli jsme ale 
podniknout několik výletů, adaptační kurz,

exkurze a potěšit staré lidi. 
Jdeme se na to podívat!    



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

VÝPRAVA NA EUROSAFARI

TŘEŤÁCI NA ŠKOLNÍ EXKURZI 

ADAPTAČNÍ KURZ KLÍNY

BOŽÍ DAR ANEB POHÁDKOVÉ POZNÁVÁNÍ 

POKRAČUJE

DO ŠKOLY S RUMCAJSEM A MANKOU

ZUBRNICE

SUIT UP DAY NA 1. STUPNI

S MAGNETY NA SEVER A NA JIH

ZNÁM SVÉ MĚSTO

DĚJEPISNÁ EXKURZE DO 

KOSTOMLAT A NA HÁZMBURK

DĚJEPISNÁ EXKURZE DO 

TEREZÍNA

VÁŽÍME SI STARŠÍ GENERACE



PODPOŘ PROJEKT 
„HRDÁ ŠKOLA“ A 

UDĚLEJ PŘED 
VÁNOCEMI 

RADOST DRUHÝM☺

PROJEKT

https://www.youtube.com/watch?v=VOOrITb2nJU

https://www.youtube.com/watch?v=VOOrITb2nJU


ZE ŽIVOTA ŠKOLY

DO ŠKOLY S RUMCAJSEM A MANKOU



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

VÝPRAVA DO 
EUROSAFARI



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

TŘEŤÁCI NA ŠKOLNÍ 
EXKURZI



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

ADAPTAČNÍ KURZ KLÍNY



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

ADAPTAČNÍ KURZ KLÍNY

5. A
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ADAPTAČNÍ KURZ KLÍNY

5. A



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

ADAPTAČNÍ KURZ KLÍNY

6. A



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

ADAPTAČNÍ KURZ KLÍNY

6. B



Adaptační kurzy bývají vytvořeny pro plynulý přechod
žáků z prvního stupně na druhý, anebo ze základní školy
na střední. Adaptační kurz je určen pro nové kolektivy,
ale i pro třídy, které se už znají. Důraz je kladen na
stmelení kolektivu, pozitivní vztahy, rozvoj komunikace,
poznaní ostatních i sebe. V našem případě se kolektivy
našich tříd znají, a tak jde především o seznámení
s novým třídním učitelem a prožití společných zážitků.
Třídní učitel tak získá lepší přehled o vlastnostech
všech jedinců ve skupině, seznámí se s kolektivem, zjistí,
jak funguje kooperace v něm a jak řeší konflikty. Během
adaptačního kurzu vytvoříme a nastavíme základní
pravidla, která jsou potřebná pro fungování třídy jako
skupiny a celku. Vhodné je, když se adaptační kurzy
realizují mimo školní prostředí, tedy nedochází ke
stereotypnímu chování.

VÝZNAM ADAPTAČNÍCH 
KURZŮ



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

BOŽÍ DAR ANEB POHÁDKOVÉ 
POZNÁVÁNÍ POKRAČUJE



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

ZUBRNICE



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

SUIT UP DAY NA 1. STUPNI



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

S MAGNETY NA SEVER A NA JIH



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

ZNÁM SVÉ MĚSTO



DĚJEPISNÉ EXKURZE

Zřejmě poslední krásný zářijový den provázel naši
exkurzi na zříceniny středověkých hradů Kostomlaty a
Házmburk. Exkurze pro žáky 7. ročníku byla koncipována
nejen jako historicko-poznávací, ale také jako kondiční!
Nejprve jsme navštívili hrad kostomlatský, kde se žáci
seznámili s hradní fortifikací, tj. opevněním, dověděli se,
že jádrem hradu byl palác, etc.
Bohužel, hradní věž a občerstvení bylo uzavřeno, takže
si žáci nemohli zakoupit suvenýry a „mňamky.“ Následně
jsme Českým středohořím projeli k hradu Házmburk.
Výstup se zdál náročnější, ale díky chladnějšímu počasí
nebyl. Zde již byl otevřen kiosek a nic nestálo v cestě
některým žákům zkrmit „mňamky“ v podobě pytlíku
plného zdravých lupínků. Na vrcholu jsme si ukázali
stavební paralelu mezi hrady Házmburkem a oseckým
Rýzmburkem, tj. systém dolní, kruhové, obranné věže a
horní, čtvercové věže obytné. Žákům jsem pověděl
„story“ o souvislosti gotické módy a zabití bleskem. V tu
chvíli se k nám od Loun přibližoval tmavý oblak, věštící
déšť po třítýdenním suchu! Ještě jsme stihli navštívit
obytnou, tzv. Bílou věž a déšť nás zastihl cestou dolů.
Nejsme však z cukru, takže jsme došli zdrávi na
parkoviště skrz vinice. Myslím si, že exkurze na oba
hrady byla příjemným zážitkem a vytržením z dnešního
covidového stereotypu, kdy se vídáme pouze v rouškách
a nevíme, které omezení na nás dopadne další den.

DĚJEPISNÁ EXKURZE DO KOSTOMLAT A 
NA HÁZMBURK
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DĚJEPISNÁ EXKURZE DO KOSTOMLAT A 
NA HÁZMBURK



DĚJEPISNÉ EXKURZE

Na konci září se žáci 9. ročníku vydali na exkurzi do
Terezína, na které si připomněli nacistickou totalitu.

DĚJEPISNÁ EXKURZE DO TEREZÍNA



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

VÁŽÍME SI STARŠÍ 
GENERACE



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

UČÍME SE VENKU



ZE ŽIVOTA ŠKOLY

UČÍME SE VENKU



PROJEKT „VESMÍR“ NA 
1. STUPNI



SOUTĚŽ O FOTKU 
PODZIMU

Vítězové 1. stupně

NATÁLIE 
NOHEJLOVÁ,

5.B

JAKUB PLEVA,
3.B

SABINA 
RADIMĚŘSKÁ, 

5.A



SOUTĚŽ O FOTKU 
PODZIMU

1. místo



SOUTĚŽ O FOTKU 
PODZIMU

2. místo



SOUTĚŽ O FOTKU 
PODZIMU

3. místo



SOUTĚŽ O FOTKU 
PODZIMU

Vítězové 2. stupně

HANA 
PLEVOVÁ, 9.A

CLAUDIE 
BLEDYOVÁ, 9.B

KLÁRA 
HANUSOVÁ, 9.B



SOUTĚŽ O FOTKU 
PODZIMU

1. místo



SOUTĚŽ O FOTKU 
PODZIMU

2. místo



SOUTĚŽ O FOTKU 
PODZIMU

3. místo



FOTKY PODZIMU

ZÁZRAKY PŘÍRODY

ADAM 
LINEK, 

9.B

ANNA 
PLEVOVÁ,

6.A



FOTKY PODZIMU

SVĚT V POHYBU



FOTKY PODZIMU

CESTA

KAPKY DEŠTĚ



ROZHOVOR 
HERECTVÍ 

Rozhovor Lůcy
Kofroňové  s 
MARUŠKOU 
LEON ze 7.A

Protože se blíží Vánoce a  s nimi i pohádky, tak jsem si 

připravila několik otázek na 13 letou  Martu Marii Leon, 

která měla možnost si zahrát v pohádce Sedmero krkavců.

1. Maruš, byla to tvoje první 

zkušenost si takhle někde zahrát? 

Nebo si předtím už někde hrála?

Ne, byl to můj první casting a měla 

jsem štěstí, že mě hned  vybrali.

2. Chtěla by sis ještě  do budoucna 

někde zahrát?

Ano, moje vysněná role je holka, 

která jezdí na koni a vůbec mi nevadí, 

jestli to bude nějaká vedlejší role.

3. Kde by to bylo pohádka, film, 

seriál? popř. něco jiného?

Asi bych preferovala film a nebo 

pohádku

4. Jaký to byl pro 

tebe zážitek nebo 

zkušenost?

Tak my jsme natáčeli 

venku a k tomu ten 

kostým, co jsem 

měla, tak to bylo 

jako bych byla ta 

pravá Bohdanka. Bylo 

to nádherné. Možná 

si toho nikdo 

nevšimnul, ale když 

jsem natáčela, tak to 

bylo při dešti.



ROZHOVOR 
HERECTVÍ 

MARTA MARIE LEON, 7.A

5. S kým si se poznala při 

natáčení?
S Martou Issovou

6. Byla to pro tebe těžká role?
Abych pravdu řekla tak ani ne, měla 

jsem tam malý text a věřím, že kdybych 

tam měla větší roli, tak už by to bylo 

těžké.

7. Byla si během natáčení nervózní?
Já jsem vůbec nevěděla, co je to být 

herečkou a byla jsem menší (tehdy mi 

bylo 6 let), takže jsem to všechno brala 

jako zábavnou hru.

8. Co by si vzkázala těm co si 

chtějí někde zahrát?
Tak nebýt zklamaný, jestli vás 

nevyberou. Když jsem hrála Sedmero 

krkavců, tak to bylo v roce 2014 a až po 

4 letech mě vybrali na reklamu Samsung 

10. Co je tam jiného nebo 

výjimečného než v Česku?
Celá kultura je úplně jiná a lidi 

jsou přátelštější než u nás.

11. Jaké je tam převážně 

počasí?
V létě je až 45c a v zimě 5c a 

na Kanárech je celoročně 

kolem dvaceti

12. Jsi v kontaktu s 

rodinou, i když není 

možnost přiletět?
Ano, voláme si přes Whatsapp

nebo si píšeme 

13 Jaké jídlo jíš 

nejčastěji, když jsi ve 

Španělsku?
Tortilla de patata (bramborová 

placka ) a mám ráda queso

tierno – to je typ sýra, něco 

jako mozzarela

Taky vím, že máš druhou půlku 

rodiny ve Španělsku. 

9. Jak často tam jezdíš? 
Za tátou do Madridu  letím o 

prázdninách a k babičce na Kanáry 

letím až v zimě. 



ROZHOVOR 
HERECTVÍ 

MARTA MARIE LEON, 7.A
Fotografie z natáčení pohádky „Sedmero krkavců“ 



ROZHOVOR 
TENIS 

Rozhovor Kuby 
Nového s NELČOU 
CHARVÁTOVOU z 

9.B
1) Kdy jsi začínala s 
tenisem?
S tenisem jsem začínala ve 
čtyřech letech v Oseku u 
pana Štěrby.

2) Kdo tě k tenisu přivedl?
No popravdě ani nevím... 
pamatuji si, že s mým 
bratrancem jsme chtěli 
začít stejně, ale jemu byly 
už čtyři roky když byl ten 
nábor a mně byly tři, takže 
jsem musela počkat do doby 
než mi budou čtyři.

3) Kde teď hraješ tenis?
Momentálně hraji za 
severočeskou tenisovou v 
Mostě a jednou do týdne 
ještě v Litvínově.

4) Jaký je tvůj 
největší tenisový 
úspěch?
Tak můj největší úspěch 
byl asi, že jsem vyhrála 
přebory severních Čech 
a byla jsem třetí na 
halovém mistrovství 
republiky, ale je jich víc.

5) Jaké země jsi s 
tenisem procestovala?
Byla jsem v Německu, 
Rakousku, Chorvatsku a 
Slovensku, měli jsme jet 
i do Španělska, ale to 
nám nevyšlo. Po celé naší 
republice jsem už byla 
skoro všude



ROZHOVOR
TENIS 

NELA CHARVÁTOVÁ, 9.B

6) Jaké to je chodit do 
školy a do toho hrát tenis 
na vyšší úrovni?
No na jednu stranu je super, 
že mě škola v tenise 
podporuje, ale pak někdy 
nemám po tréninku chuť 
dělat ty domácí úkoly.

7) Jaký je tvůj tenisový 
cíl?
Můj tenisový cíl je vyhrát 
nějaký grandslam.

8) Kdo je tvůj tenisový 
idol?
Idola asi nemám žádného, 
ale baví mě koukat spíš na 
klučičí tenis než na holčičí.

9) Jak to máš teď s 
tréninky a s turnaji, 
když je koronavirus?
Teď vůbec netrénuji a 
žádný turnaje nejsou.

10) Kdo tě nejvíce 
povzbuzuje a motivuje?
Nejvíce mě podporuje a 
motivuje rodina a 
kamarádi, ale rodina víc.

11) Jak třeba 
odpočíváš po turnaji?
Tak většinou po turnaji 
mám den volna.



ROZHOVOR 
DISTANČNÍ VÝUKA

Rozhovor Petra 
Urbana s VERČOU 

PRÁŠILOVOU z 9.A

1)Co tě distanční výuka 
naučila?
Úplný 💩.

2)Přijde ti distanční výuka 
lepší než výuka ve škole a v 
čem?
Přijde mi lepší v tom, že 
nemusím brzy vstávat a mohu 
si rozvrhnout dělání úkolů 
podle sebe.

3)Jaké předměty ti přijdou 
nejtěžší v distanční výuce a 
jaké nejlehčí?
Nejtěžší zeměpis a nejlehčí 
německý jazyk.

4) Chtěla by ses vrátit do 
školy?
NE!!!!!!

5)Jak na tebe celá 
situace působí?
Pozitivně. Líbí se mi být 
doma a nemusím vídat 
lidi z mé třídy, které 
nemám ráda, ale 
zároveň mi chybí ti,  
které ráda mám.

6)Jak jsi reagovala na 
to že bude distanční 
výuka?
Ze začátku negativně, 
ale postupem času jsem 
zjistila, že je to pecka, 
paráda, pecka!



ROZHOVOR 
FILMY A SERIÁLY

Váš milovaný žák Petr Urban se ptá vaší 
milované žačky Veroniky Prášilové, 9.A

1) Jaký je tvůj oblíbený 
film?
Všechny od Marvel a DC

2) Na jaký film se nejvíc 
těšíš až vyjde v roce 
2021?
Spiderman 3

3) Jaký je tvůj oblíbený 
seriál?
Lucifer, Dare devil

4) Na jaký seriál se těšíš 
v roce 2021?
Lucifer 6.série

5) Oblíbený herec?
Tom Holland

6) Oblíbený žánr?
Sci-fi

7) Jaký druh filmů 
nemáš ráda?
Horory

8) Jak si vybíráš 
seriály?
Podle ukázky, podle 
žánru (u seriálu počet 
řad a dílů)

FILMOŠE A SEROŠE



SPORT

Fotbal v časech korony

Pandemie koronaviru, která naplno propukla v březnu, 
omezila a zabránila lidem žít svůj normální život. Zastavila se 
kultura, sport, nastalo omezování pohybu… My se dnes 
zaměříme na sport, a to konkrétně na fotbal, který to v 
korona krizi nemá také jednoduché. Kvůli epidemii se minulý 
ročník nejvyšší české fotbalové soutěže nemohl dohrát, a 
proto tuhle sezonu hraje místo šestnácti týmů osmnáct.

Pohled amatérských fotbalistů a fanoušků

Na začátku března se s nejvyššími soutěžemi zastavily také 
nižší soutěže.
Fotbalisté, kteří hrají na úrovni krajského nebo okresního 
přeboru, přišli ze dne na den o tréninky a zápasy. Nemohlo 
se vůbec nic, maximálně zaběhat si do přírody. Fanoušci to 
také neměli jednoduché, stejně jako hráči, ztratili kontakt 
se svým oblíbeným koníčkem. Od května se i s přísnými 
opatřeními mohlo začít trénovat a nejvyšší soutěže po celé 
Evropě dostaly výjimku od vlády jednotlivého státu a mohlo 
se začít hrát. Fanoušci po celé Evropě stále musí sledovat 
své oblíbené týmy pouze od televizních obrazovek v pohodlí 
domova.
Hráči, trenéři i fanoušci doufají, že se situace umoudří a 
mohli by se vrátit zpátky do normálních kolejí i s fanoušky 
na stadionu.

Jakub Nový (9.B) 



SPORT

Pohled profesionálních fotbalistů

Profesionální fotbalisté jsou samozřejmě na tom o hodně hůř 
než amatérští fotbalisté. Během jednoho dne přišli o svou 
práci, a někteří dokonce museli chodit na brigády. Naštěstí 
pro ně to nemělo dlouhé trvání a během května vyběhli, ač 
před prázdnými tribunami, na trávník. Někteří fotbalisté se 
v karanténě zapojili i do charitativních akcí např. Marcus 
Rashford (záložník Manchesteru United) pomáhal dětem v 
chudobě a daroval jim jídlo, pití, ochranné prostředky atd… 
Mimochodem za tento čin dostal od královny Alžběty II. Řád 
britského impéria. Chování hráčů v této době je velmi 
omezené, minimální stýkání s rodinou, hráči jsou uzavřeni na 
hotelech, aby se nenakazili, na stadionech přísná hygienická 
opatření např.(během rozhovoru pro média musí mít roušku).

Pohled profesionálních klubů

Samotné kluby mají také spoustu problému. Nejsou schopni 
dodržovat smlouvy, které uzavřeli před sezonou, výpadek 
peněz na televizní přenosy, příjmy ze vstupného … Některé 
kluby během korona přestávky museli snížit hráčům plat, 
jinak by mohly zkrachovat. Kluby musejí platit také provoz 
stadionu a testy na Covid. Proto už klubům z české ligy 
směřuje státní podpora. Například  slavné Barceloně hrozí, 
že pokud okamžitě nesníží hráčům platy, může do konce 
ledna zkrachovat.
Na závěr si přeji, aby tahle doba byla už za námi a mohli by 
jsme se vrátit k normálnímu životu a normálnímu fotbalu.



RECENZE NA KNIHU

Fantastická zvířata a kde je najít

od J. K. Rowlingové

Hana Plevová (9.A)

Je to kniha předvádějící učebnici kouzelných tvorů ze světa 
Harryho Pottera.

Pozor ! Není to, jak si nejspíš mnozí z vás myslí kniha ke 
stejnojmennému filmu.

Byly vydány 2 - pracovní scénář k filmu a 
tato učebnice.

V téhle knize se můžete dozvědět o 
různých kouzelných tvorech, žijících po 
celém světě

a o jejich vzhledu a charakteristice.

Podle mě je kniha hezky napsaná a 
propracovaná.

Jediné, co mi na ní vadilo, bylo to,

že zvířata byla sice seřazena abecedně,

ale ne podle jejich českého, nýbrž 
anglického názvu.

Jinak se mi moc líbila a doporučuji ji k 
přečtení!



NĚCO K ZAKOUSNUTÍ NA 
VÁNOCE

Jako 
originál!

SUROVINY (CCA 40 KUSŮ):
• salko (slazené kondenzované mléko)

1 plechovka
• trochu bílé čokolády (nemusí být)
• najemno nastrouhaný kokos 200 g + asi 100 g 

na obalení (pozn. na obalení je lepší nahrubo 
nastrouhaný)

• loupané mandle cca 150 g
• malé papírové košíčky na pralinky

Kokosové kuličky 
Raffaelo

POSTUP:
1.Salko nalijte do misky, přisypte jemně strouhaný 
kokos a směs promíchejte. Přikryjte fólií nebo talířem 
a dejte alespoň na hodinu chladit do lednice.
2.Kokos na obalení vsypte do menší misky. Prsty 
odeberte vychlazenou kokosovou hmotu, doprostřed 
vmáčkněte mandli, v dlaních vytvarujte kuličku a 
obalte ji v kokosu. Vložte do papírového košíčku a 
nechte vychladit.



NĚCO K ZAKOUSNUTÍ NA 
VÁNOCE

Banánky
Rozplývají se 
na jazyku…SUROVINY

• 375 g hladké mouky
• 275 g másla
• 100 g moučkového cukru
• 1 žloutek
• půl sáčku vanilkového pudingu 
• Čokoláda na vaření 
• Marmeláda

POSTUP:
1. Smícháme všechny sypké ingredience
2. Přidáme změklé máslo a žloutek 
3. Vypracujeme hladké těsto, které necháme 

odpočinout v chladu, nejlépe přes noc
4. Těsto vytlačujeme přes masový strojek, 

nakrájíme na potřebnou délku, dáme na pečící 
papír a v předehřáté troubě  zvolna pečeme.

5. Po vychladnutí slepujeme marmeládou a 
namáčíme do čokolády.



ŠKOLNÍ PRÁCE

To jsou ale 
strašáci!



DISTANČNÍ VÝUKA

Výsledkem distanční výuky jsou velmi 
zdařilé žákovské práce. Podzimní čas byl 
totiž jako stvořený pro domácí 
výtvarničení, nebo výrobu předmětů 
s pravěkou tematikou. Starší žáci zase 
prováděli doma pokusy z chemie a fyziky. 
Například takovou difuzi lze perfektně 
pozorovat i v domácích podmínkách, stačí 
obyčejná brambora, nebo čaj. V 5.A se 
zase paní učitelka spojovala s žáky i 
navečer, aby jim četla před spaním. 
Příště zase četly děti paní učitelce. Přes 
videokonferenci si dokonce na svatého 
Martina zahrály děti stínové divadlo.
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ONLINE HODINA 
MATEMATIKY V KLOBOUKU
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ONLINE HODINA 
MATEMATIKY V BRÝLÍCH
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ONLINE HODINA 
MATEMATIKY V ŽUPANECH
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PRÁCE ŽÁKŮ 1. STUPNĚ

Žáci 3.C plnili úkol z praktických činností v rámci 
distanční výuky. Zadáním bylo vytvořit skřítka 
"Podzimníčka" z přírodních materiálů. Všem se 
podařilo splnit úkol na jedničku :-)



DISTANČNÍ VÝUKA



DISTANČNÍ VÝUKA

PRÁCE ŽÁKŮ 1. STUPNĚ

4.A 
Práce Terezky Hajšové a Lukaše Poprovského
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PRÁCE ŽÁKŮ 1. STUPNĚ
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PRÁCEŽÁKŮ 1. STUPNĚ
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PRÁCE ŽÁKŮ 1. STUPNĚ
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PRÁCE ŽÁKŮ 1. STUPNĚ
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PRÁCE ŽÁKŮ 1. STUPNĚ

Čteme si 
Ukázka ze čtenářských dílen na dálku. Děti z 5.A 
si poslechnou nahrávku od paní učitelky, přečtou 
pokračování a poté zpracují pracovní list, kde mj. 
označí, jak je úryvek zaujal. Tvoří si tak seznam 
tipů na knihu, kterou si v budoucnu chtějí přečíst. 
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PRÁCE ŽÁKŮ 1. STUPNĚ
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PRÁCE ŽÁKŮ 2. STUPNĚ

6.ročníky se seznámili s difúzí domácími pokusy. 
Difúze je smíchávání dvou a více látek, nebo jinak 
řečeno samovolné pronikání jedné látky do druhé.
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PRÁCEŽÁKŮ 2. STUPNĚ
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PRÁCEŽÁKŮ 2. STUPNĚ
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PRÁCEŽÁKŮ 2. STUPNĚ

Žáci 6. ročníku měli  za úkol z přírodního materiálu 
vytvořit model obydlí mladší doby kamenné, tzv. dlouhý 
dům z dřevěných kůlů, z proutí, hlíny a slámy.
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Modely obydlí mladší doby kamenné
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Modely obydlí mladší doby kamenné



DISTANČNÍ VÝUKA

PRÁCEŽÁKŮ 2. STUPNĚ

Dalším úkolem žáků 6. ročníku bylo si kreativním 
způsobem zopakovat vědomosti o době kamenné. 
Někteří žáci dali přednost kreslení a vytvářeli pexeso, 
domino, obrázky s rozdíly, jiní se pustili to výroby 
pravěkých nástrojů – kladiva, sekery, luku a oštěpu. 
Práce se jim moc povedly☺
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Pexeso na téma doba kamenná –
AJ/ČJ práce
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Najdi rozdíly
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POSMRTNÝ ŽIVOT
Někdy přemýšlím nad tím, co je po smrti.

Projdeme po smrti temným tunelem či mostem a vyčkáme, než se budeme moci 
převtělit do nové tělesné schránky? Existuje vůbec reinkarnace, nebo naše duše 
opustí tělo a odejde na onen svět?

Co když zemřeme a staneme se entitami, které bloudí po světě dokud 
nenajdou klid? Můžeme tento klid vůbec najít? Existuje něco jako světelné orby 
či poltergeist? Můžeme duše zemřelých kontaktovat?
Pokud ano, jak?

Existují různé rituály, pomocí kterých je můžeme pozvat k nám. 
Možná jste už slyšeli o Ouija board [Vidža deska] , nebo určitě každý už zkoušel 
vyvolávání duchů, bohužel to nemusí být bezpečné a můžeme si do našeho života 
pozvat něco, co nemá dobré úmysly. Duchové či entity se rozdělují do určitých 
skupin. Do jedné skupiny patří treba poltergeist, duchové kteří dokáží hýbat 
věcmi a mohou být velmi nebezpeční. Do další skupiny se řadí entity, které 
nemají původ na zemi. Ti se moc neprojevují, ale jelikož nikdy nebyli lidmi, tak 
mohou být lehce nebezpeční. Poté tu jsou entity, které mají původ na zemi. Ti 
většinou nebývají nebezpeční.

Je hodně příběhů o paranormálních jevech, kdy umírající člověk 
navštívil své příbuzné, ale je to pravda? Opravdu po smrti něco je? Nebo je to 
jen výplod naší fantazie a jsme zbytečně paranoidní?

Rozhodně nedoporučuji si s tímto zahrávat, ať už věříte nebo jste 
skeptik, který nevěří. Mohlo by se to vymknout kontrole a dopadnout špatně. Já 
osobně na tyto věci věřím a držím se od nich dál.

Staneme se vůbec duchy? Co když zemřeme a odejdeme do nebe či 
pekla? Existuje vůbec něco jako nebe či peklo? Odlétneme po smrti do nějaké 
místnosti, kde se budou sčítat naše hříchy a poté rozhodovat, kam odejdeme? 
Jak by to vypadalo v pekle či v nebi?Existují naši strážní andělé, kteří na nás 
dávají pozor? Mnoho lidí sotva uniklo smrti. Je možné, že právě nad nimi stál 
anděl strážný?

Bude po smrti vůbec něco? Nebo zemřeme a nastane nekonečné 
prázdno? Existují lidé kteří zemřeli, ale povedlo se je přivést zpět k životu. Tito 
lidé říkají, že viděli tunel a za ním světlo. Někteří lidé zase říkají , že se viděli z 
druhé osoby. Je to opravdu pravda, nebo si tělo vytvořilo iluzi? Toto asi navždy 
zůstane záhadou, kterou se nedozvíme.

Anna Bittnerová, 9.A
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SMRT A POSMRTNÝ ŽIVOT
Každý z nás se už někdy pozastavil a přemýšlel o posmrtném životě 

a celkově o smrti, jak to chodí, co se děje s naší duší, když zemřeme. Odejde 
někam nebo se jen tak vypaří a odvane ji vítr? Toto téma jsem si ke psaní 
úvahy vybrala právě proto, že se nad tímto zamýšlím docela často a dost mi to 
vrtá hlavou. Nebudu vám tady převypravovat film COCO, který se týká právě 
posmrtného života, ale povím vám svůj vlastní názor.

Každý má na smrt vlastní a odlišný názor. Mně osobně přijde smrt 
spíše než smutná, především fascinující, už jen z toho důvodu, že nikdo 
pořádně neví, jak to chodí., Co je potom?, Jenom tma? Nový život? Cesta 
někam dál? Nikdo vám neřekne, co se bude dít, kdy to přijde, a jak se to 
stane. Hodně lidí na posmrtný život nevěří a říká se, že lidé, kteří nevěří na 
posmrtný život, jsou svolnými činiteli jakéhokoliv myslitelného zla a tragédie v 
životě, protože se nebojí pozdějšího trestu nebo pykání za své hříchy v 
životě. Je to něco jako věřit či nevěřit v boha. Stejná otázka, existuje Bůh? 
Potrestá mě až to přijde, nebo se není čeho bát?.Dle mého názoru určitě něco 
po smrti je ale nedokážu si představit, co přesně, ale něco určitě ano. 
Nemyslím si, že je nebe nebo peklo, kde by člověk musel čelit svým dřívějším 
hříchům, ale určitě se to nějak každému vrátí, to co za život udělal dobře 
nebo špatně. Co si budeme nalhávat, nikdo není svatý, jsou lidé co si po smrti 
zaslouží oddych od všeho a nemuset myslet na problémy a zároveň jsou lidé, 
kteří by měli pykat za to co v životě nezvládli díky sobeckosti a nezájmu vůči 
ostatním lidem ale i zvířatům a přírodě. Kdyby to bylo na mě opravdu zlí lidé 
by měli po smrti opakovaně koukat na chyby a špatné věci, které za života 
udělali a na jejich následky. Například vrah by opakovaně procházel kolem 
rodiny zesnulého a koukal na tu bolest a smutek, který kvůli němu ovládl blízké 
své oběti a možná potom, co si opravdu uvědomí, co provedl a dokáže se vcítit 
situace, pak by mohla jeho duše odejít v klidu dál. Smrt má s každým svůj 
plán.

Na smrti můžeme najít pro i proti. Každá věc, co se děje, má svůj 
důvod. A smrt je jedna z nich. Pokud je člověk či zvíře nemocný nebo se 
někdy trápí bez rodiny, přátel, pocitu se sebou něco udělat, tak smrt je pro 
něj prakticky osvobozením. Na druhou stranu je smrt i věc, která potkává lidi, 
kteří si ji nezaslouží a ani o ni nestojí.

Pro mě i pro další lidi zůstává smrt dále záhadnou a 
neprozkoumanou věcí, kterou pochopíme až nadejde ten správný čas. Třeba se 
pak někde potkáme.                                         Ágnes Rybínová, 9.B
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CHEMIE
VÝSLEDKY KAHOOT TESTU

Online ověření znalostí o sacharidech a 
prvcích 
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UKÁZKY PRACOVNÍCH LISTŮ
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UKÁZKY PRACOVNÍCH LISTŮ
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UKÁZKY PRACOVNÍCH LISTŮ
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UKÁZKY PRACOVNÍCH LISTŮ
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UKÁZKY PRACOVNÍCH LISTŮ
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ROZLOUČENÍ 

PŘEJI VÁM KRÁSNOU 
VÁNOČNÍ ATMOSFÉRU, 
POHODOVÉ SVÁTKY A 
DO NOVÉHO ROKU 
HLAVNĚ ZDRAVÍ!

Na závěr tohoto čísla bych nejdříve rád 
poděkoval všem, kteří mi poslali nějaké práce, 
rozhovory, fotografie apod. Doufám, že se mnou 
budete spolupracovat i v dalším čísle☺

Vzhledem k tomu, že se blíží prázdniny a s 
nimi i čas Vánoc, chtěl bych všem popřát, abyste si i 
za této situace užili pohodu v teple domova s vašimi 
nejbližšími. Hlavně bych si přál, abyste si uvědomili, 
že vánoční čas není o nejdražších dárcích, ale jde v 
nich hlavně o klid, pohodu, radost a čas strávený se 
svými blízkými. Byl bych rád, kdybyste se o vánoční 
svátky na chvíli zastavili, odložili mobily, vypnuli 
počítače, u kterých teď trávíme nejvíc času, a 
rozhlédli se kolem sebe a byli šťastní, že máte 
někoho po svém boku, s kým si pustíte pohádky, 
ochutnáte cukroví a zasmějete se. 

K Vánocům a do roku 2021 vám všem přeji, 
abyste takový pocit zažili a hlavně, abyste byli vy i 
vaši blízcí zdraví. To je přece to nejdůležitější! 
Mějte se hezky a těším se na vás v dalším čísle☺


